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§ 9.  Fördelning av medel för utveckling inom demensområdet 
år 2020 

Dnr 3.4-80/2020 

Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens förslag till fördelning 

av medel inom demensområdet år 2020 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2020-01-17 

 

Kommunfullmäktige (KF) har sedan 2012 årligen avsatt medel i 

äldrenämndens budget för utveckling inom demensområdet. För 

år 2020 har 9 750 tkr budgeterats till utveckling av 

specialiserade hemtjänstgrupper och utveckling av 

multiprofessionellt arbetssätt hos beställarenheterna. 

 

Samtliga hemtjänstenheter i såväl staden som privat regi har 

uppmanats ansöka om medel. Totalt har 78 specialiserade 

hemtjänstgrupper och tolv beställarenheter ansökt och beviljats 

medel.  

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 10.  Fördelning av medel inom projekt matlyftet 2020 

Dnr 3.3-83/2020 

Äldrenämndens beslut 

1. Äldrenämnden godkänner förvaltningens förslag på 

fördelning av medel motsvarande 4,5 mnkr inom projekt 

matlyftet. 

2. Äldrenämnden beslutar att delegera till förvaltningschefen 

att besluta om eventuell omfördelning av stimulansmedel 

som inte rekvirerats 

3. Äldrenämnden beslutar om omedelbar justering av 

paragrafen. 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2020-01-28 

 

Under 2019 genomfördes projekt matlyftet vars syfte var att 

lyfta måltidsupplevelsen, motverka ofrivillig ensamhet och 

sprida goda exempel. I budget 2020 har äldrenämnden fått i 

uppdrag att i samråd med stadsdelsförvaltningarna fortsätta med 

matlyftet under år 2020. Matlyftet är budgeterat till 4,5 mnkr. 

Alla stadsdelsförvaltningar har inkommit med en ansökan vilket 

totalt är 13 ansökningar där Hägersten-Liljeholmen och Älvsjö 

har en gemensam ansökan. De sökta beloppen från 

stadsdelsförvaltningarna uppgår totalt till 12,3 mnkr och därför 

har prioriteringar av medlen varit nödvändig. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilda uttalanden 

Ledamoten Claes Elmgren m.fl. (S) anmälde ett särskilt 

uttalande enligt följande: 

 

Maten och måltiden betyder mycket för den äldres 

välbefinnande och hälsa. Måltiderna förebygger undernäring 

och sjukdomar, samt är en viktig social del och ett positivt 

inslag i vardagen. Många av våra äldre är ofrivilligt ensamma, 

vilket kan leda till depression och minskad aptit, med 

undernäring och ytterligare sjukdomar som följd. Eftersom 


